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Spørsmål 99: 
Hvor mye antas det at Statens vegvesen i planperioden vil bruke på digitale driftssystemer, og 
sammenfaller disse systemene med de systemene Nye Veier har tatt i bruk? Dersom svaret her er nei, hva 
vil konsekvensen være dersom Nye Veier sitt system oppskaleres for å ivareta SVV sitt behov? 
 
 
Svar: 
Det er store usikkerheter i en antagelse 12 år frem i tid innenfor området «digitale driftssystemer». 
Behovene vil endre seg vesentlig i takt med teknologisk utvikling og ambisjonsnivå innen digitalisering.  
 
Statens vegvesen og Nye Veier AS har et samarbeid på dette området gjennom «Faggruppe digitalisering 
veieiere», der også fylkeskommunene er med. Målet med dette arbeidet er å ta ut gevinster knyttet til 
digitalisering og forvaltning av veinettet. Dette skal gi bedre kundetjenester og lavere totalkostnader for 
samfunnet. Det samhandles for å få frem felles standarder for data- og systemgrensesnitt mot 
entreprenører og leverandører. Utnyttelse av kompetanse på tvers av veieierne bidrar til dette. Det antas 
dette vil kunne gi vesentlige kostnadsbesparelser, både ved innføring, bruk og drift av «digitale 
driftssystemer». 
 


